
Dagsorden:  

Bestyrelsesmøde  

Dato og tid: 31-03-2022 kl: 19:00- 21:30 

Sted: Gården 

Mødeleder: Jacob 

Referent:  

 

 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og ansvarlig Mål/formål Referat 

1  Nybyggerier  O Jesper   

2 Hvordan skal de kommende 

forældremøder afvikles. 

D/B 30 min Jacob Datoerne er langt ind i vores 

årshjul. 

 

 

3 Info til nye forældre D 30 min Hvilken information er vigtig, 

hvad skal nye forældre 

informeres omkring? 

Skal det være et overordnet 

skriv eller skal de være 

lokaltilpasset? 

 

4 Orientering vedr. procesplan 

for det ny førskolehus, 

O/D 60 min. Jacob/Kristian Her vil vi tage udgangspunkt i 

et forældre, medarbejder og 

børneperspektiv. 

- Vi sender ud til forældrene hos modtagergrupperne 

om de har mulighed for at give en fridag eller en 

kortere dag. 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



sammenlægning på Gården 

og den ny vuggestue 

Præsentation af pavillon, 

billeder og indhold 

Jacob gennemgår tidslinje for flytningen og åbningen af 

den nye vuggestuegruppe 

 

Store flyttedag den 25.5.22 

- Sammenpasning med vikarer for de børn der er der 

den 25.5 (dagen hvor vi flytter) 

Hvis der er nogle forældre der kan hjælpe fx med at 

aktivere børnene. 

 

- Busgruppen på klokkekilde opstarter efter planen 

den 19.4.22 

- Gården er børneklar den 30.5.22 

- Brønsgård er børneklar den 8.8.22 

- Den nye vuggestue afdeling på Lindbjerg forventer 

opstart i August 2022 

 

OBS på uglestuen den 25.5.22 hvor skal de være når der 

flyttes. 

 

Den legeplads der er sat penge af, til at etablere ved den 

nye pavillon på Gården venter vi lidt endnu med at sætte i 

værk. Vi lader personalet vurdere hvordan og hvorledes. 

Ønsker man stadig den legeplads når man skal krydse en 

offentlig sti. 

 

 

5 Evt.   Vi havde det Sunde 

frokosttilbud på dagsorden. 

Hvis vi når det under evt. 

gennemfører vi det, ellers 

Vi har drøftet det sunde frokosttilbud – pt siger vi nej og 

afventer det kommende institutionsbyggeri. 



udsættes det til et af de 

kommende bestyrelsesmøder 

6     De legeredskaber der var nede på Lindbjergskolen – hvor 

er de endt henne? John havde kontakt med SFO´en 

omkring at vi gerne vil overtage dem.  
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